



SKY^{GERMANY}MOIL^X



5W20

SKYSHIP Gf6

API SN

Ford WSS – M2C 948B STJLR.03.5004

EN. Fully synthetic lubricant formulated with PAO and Group III base oils and state-of-the-art additives to meet the most demanding standards. Suitable for use in modern gasoline and diesel engines of the VAG group. It is designed to meet the new specifications of the VW 504.00/507.00 standard of the VW AG group with pump injector system. Requires low-viscosity and "Mid SAPS" lubricants. Suitable for vehicles equipped with a particulate filter (DPF).

DE. Vollsynthetisches Schmiermittel, formuliert mit PAO- sowie Basisölen der Gruppe III und modernsten Additiven, um selbst die anspruchsvollsten Standards zu erfüllen. Geeignet für den Einsatz in modernen Benzin- und Dieselmotoren der VAG-Gruppe. Es wurde entwickelt, um die neuen Spezifikationen des VW-Standards 504.00/507.00 der VW AG mit Pumpe-Düse-System zu erfüllen. Erfordert Schmierstoffe mit niedriger Viskosität und „Mid-SAPS“-Technologie. Geeignet für Fahrzeuge mit Partikelfilter (DPF).

TECHNISCHES DATEN

SAE GRADE		5W-20
VISCOSITY AT 100°C (cSt)	ASTM D-445	5,6 - 9,3
VISCOSITY AT -30°C (cP)	ASTM D-5293	<6600
HTHS AT -150°C (cP)	ASTM D-5481	>2,6
VISCOSITY INDEX	ASTM D-2270	150
FLASH POINT (°C)	ASTM D-92	228
POUR POINT (°C)	ASTM D-97	-45
SULPHATED ASH (%)	ASTM D-874	<1,3
TBN (mg KOH/g)	ASTM D-2896	>8,0



www.sky-m-oil.com